
 
 

 
 
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ SVAZKU OBCÍ – REGION DOLNÍ BEROUNKA 
(dále jen „zápis“) 

 
 

Číslo  4/2020 

Den konání 10.12.2020 

Místo konání ÚM Karlštejn, Karlštejn 185  

Přítomní starostové F. Kořínek, B. Tesařová, P. Hampl, T. Sno-
pek, S. Biskupová, J. Svobodová, P. Weber, 
M. Simanová, R. Štěrba   

Omluvení starostové M.Hrdlička, T. Smrčka 

Neomluvení starostové - 

Hosté - Dle prezenční listiny 

Počet občanů  

Ověřovatelé zápisu F. Kořínek, P. Hampl 

Předsedající P. Weber 

Zapisovatel zápisu P. Weber 

 
 
 
1) Úvod - Zahájení veřejného zasedání Shromáždění starostů Dobrovolného 
svazku obcí – Region Dolní Berounka 
 
Předsedající zahájil shromáždění starostů v 14.00 hodin. Přivítal všechny přítomné na 4. letoš-
ním shromáždění starostů. Dále uvedl, že je přítomno 9 zástupců Dobrovolného svazku obcí RDB 
a tudíž je schůze usnášeníschopná. 
Předsedající navrhl jmenovat ověřovatele dnešního zápisu F. Kořínka a P. Hampla, zapisovatele 
dnešního zápisu P. Webera. 
 
Přítomní byli vyzváni, aby přednesli k  návrhu námitky nebo připomínky.  



Žádné námitky ani připomínky nebyly vzneseny.  
 
Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení:   
Shromáždění starostů Dobrovolného svazku obcí - Region Dolní Berounka schvaluje 
ověřovatele zápisu z  dnešního Shromáždění starostů Filipa Kořínka a Petra Hampla, 
zapisovatele dnešního zápisu Petra Webera. 
 

Výsledek hlasování: PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení číslo 1/4/2020 bylo schváleno. 
 
 
 
2) Projednání námitek a návrhů k  zápisu z minulého Shromáždění starostů DSO - 
RDB 
Předsedající vyzval přítomné k přednesení připomínek nebo námitek k zápisu z minulého 
Shromáždění starostů DSO RDB 3/2020 z 10.9.2020. 
 
Nebyly vzneseny žádné připomínky ani námitky. 
 
Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení: 
Shromáždění starostů Dobrovolného svazku obcí Region - Dolní Berounka schvaluje zápis        
z  minulého Shromáždění starostů konaného dne 10.9.2020 
 

Výsledek hlasování: PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení číslo 2/4/2020 bylo schváleno. 
 
 
 
3) Návrh programu Shromáždění starostů 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu shromáždění starostů Dobrovolného 
svazku obcí – Region Dolní Berounka, který byl řádně vyvěšen na úředních deskách 
Obecních/Městských úřadů členských obcí a na úřední desce Dobrovolného svazku obcí – Region 
Dolní Berounka.  
 



Na programu Shromáždění starostů DSO RDB dne 10.12.2020 jsou tyto body k projednání: 
 
1. Úvod  
2. Projednání námitek a návrhů k zápisu z minulého Shromáždění starostů SO RDB  
3. Návrh programu Shromáždění starostů  
4. Návrh a schválení rozpočtu DSO RDB na rok 2021 
5. Návrh a schválení střednědobého výhledu rozpočtu 2022-2024 
6. Dopravní obslužnost - změny ve veřejné dopravě k 13.12.2020 - IDSK a Středočeský kraj  
7. Přístup DSO RDB k podpoře kulturních akcí 
8. Různé 
9. Diskuze 
10. Závěr 
 
Přítomní byli vyzváni, aby vznesli k  předloženému návrhu a úpravám programu námitky či 
připomínky. Nebyly vzneseny žádné připomínky ani námitky.  
 

Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení:   

Shromáždění starostů Dobrovolného svazku obcí - Region Dolní Berounka schvaluje program 
dnešního Shromáždění starostů včetně navržených změn. 
 

Výsledek hlasování: PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení číslo 3/4/2020 bylo schváleno. 

 
4) Návrh a schválení rozpočtu DSO RDB na rok 2021 
 
Předsedající seznámil přítomné zástupce jednotlivých členských obcí DSO RDB s návrhem 

rozpočtu DSO na rok 2021. Přítomní zástupci členských obcí nevznesli k návrhu rozpočtu 
námitky. 

 

Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení:   

Shromáždění starostů Dobrovolného svazku obcí - Region Dolní Berounka schvaluje návrh 
rozpočtu Dobrovolného svazku obcí - Region Dolní Berounka na rok 2021 v předloženém znění.  
 

Výsledek hlasování: PRO 9 

 PROTI 0 



 ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení číslo 4/4/2020 bylo schváleno. 
 

 

 

 

 
5) Návrh a schválení střednědobého výhledu rozpočtu 2022-2024 
 
Předsedající seznámil přítomné zástupce jednotlivých členských obcí DSO RDB s návrhem 

střednědobého výhledu rozpočtu DSO na období 2022-2024. Přítomní zástupci členských 
obcí nevznesli k návrhu rozpočtu námitky. 

 

Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení:   

Shromáždění starostů Dobrovolného svazku obcí - Region Dolní Berounka schvaluje návrh 
střednědobého výhledu rozpočtu Dobrovolného svazku obcí - Region Dolní Berounka na období 
2022-2024 v předloženém znění.  
 

Výsledek hlasování: PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení číslo 5/4/2020 bylo schváleno. 
 
 
6) Dopravní obslužnost - změny ve veřejné dopravě k 13.12.2020 - IDSK a 
Středočeský kraj 
 
V rámci diskuze k tomuto bodu zdůraznila B. Tesařová nerovnost v rozložení nákladů na dopravní 
obslužnost (především autobusová hromadná doprava) mezi jednotlivými obcemi, které jsou v 
rámci linek veřejné dopravy obsluhovány, např pro obec Lety představuje platba za dopravní 
obslužnost významnou položku obecního rozpočtu. 
Zástupci ROPID, IDSK s Středočeského kraje seznámili přítomné zástupce členských obcí s 
aktuální situací veřejné dopravy ve Středočeském kraji (těžiště aktivit momentálně spočívá v 
přípravě a definici standardu dopravní obslužnosti a způsobu výpočtu příspěvků obcí na dopravní 
obslužnost). Středočeský radní odpovědný za veřejnou dopravu Petr Borecký charakterizoval 
situaci v krajské veřejné dopravě jako velmi složitou, problémem je především nespravedlivé 



financování a výše zmíněný chybějící standard dopravní obslužnosti, který by měl být představen 
během prvního čtvrtletí 2021 a měl by obsahovat tři úrovně: 
1. základní úroveň - placená krajem 
2. Ostatní dopravní obslužnost  - jasně stanované procento podílu kraje, každá obec se musí 

podílet na této kategorii (zvažován matematický model k vypočítání příspěvku obce - ten je 
spravedlivější vs. kapitační platba) 

3. Nadstandard - nadstandardní dopravní obslužnost, kterou si obce domluví a plně zaplatí, např. 
noční linky   

Jak je výše uvedeno návrh Standardu by měl být dokončen během Q1 2021 a následně skrze ORP 
představen obcím s tím, že vstoupí v platnost 1.1.2022. 
V rámci diskuze byla zmíněna problematiku technických standardů - jak mají vypadat zastávky 
veřejné dopravy, odbavovací systémy atd - měly by být dány jasné informace směrem k 
municipalitám. 
P. Borecký také otevřel téma udržitelné dopravy (podíl vozů na obnovitelné zdroje atd) - toto lze 
řešit v okamžiku, kdy bude jasně nastavena základní pravidla fungování veřejné dopravy v kraji. 
Za účelem zlepšení vzájemného informování mezi DSO RDB a ROPID/IDSK budou zástupci 
organizátorů veřejné dopravy pozváni na červnové setkání DSO RDB - pozvání zajistí předseda 
DSO RDB Weber. 
 
P. Borecký také představil budoucí strukturu současného odboru dopravy, který se rozdělí na 
sekci silniční infrastruktury pod vedením M. Kupky a sekci veřejné mobility pokrývající veřejnou 
dopravu a cyklodopravu, jež bude vedena P. Boreckým. Kraj bude usilovat o budování sítě 
cyklostezek, za tímto účelem vznikne tým projektových manažerů, který tuto problematiku, jež 
má v současnosti na starost KSÚS, bude systematicky řešit podle územní příslušnosti. 
Středočeský kraj je připraven obce podpořit v oblasti inženýringu, tvorby projektů. Finanční 
spoluúčast je vzhledem k výraznému zadlužení kraje problematická. Kontakt pro oblast 
cyklodopravy Ing. Patrik Macho 
 
K tomuto bodu nebylo přijato usnesení. 

 
7) Přístup DSO RDB k podpoře kulturních akcí 
 
Přítomní zástupci členských obcí diskutovali o podpoře kulturních akcí, které v rámci Regionu 
Dolní Berounka probíhají. Největší akcí, na které se DSO RDB podílí, je Královský průvod, jenž 
však byl v roce 2020 zrušen kvůli pandemii nemoci COVID-19. P. Hampl uvedl, že Dobřichovice 
stojí o zachování této akce, P. Weber zmínil zájem Tetína o aktivní podporu akce, podle F. Kořínka 
se jedná o zajímavou, ale úzkoprofilovou akci. S. Biskupová je k akci kritická, P. Weber sdílel 
pohled Karlštejn - také kritický. Druhou akcí, na které se DSO RDB podílí pravidelnou platbou 
členského příspěvku a udílením dotace, jsou svatoludmilské slavnosti na Tetíně. Přítomní 
zástupci členské obcí se domluvili na následujícím postupu: 
- P. Hampl osloví J. Kutílka a požádá ho o přípravu upravené koncepce průvodu, která bude 

prezentována na setkání DSO RDB 1/2021 
- Zástupci členských obcí zašlou předsedovi DSO RDB přehled pořádaných kulturních akcí, 

předseda vytvoří katalog, který bude prezentován na setkání DSO RDB 1/2021 s cílem vybrat 
případně další kulturní akce, které by DSO RDB mohl podpořit  

 
K tomuto bodu nebylo přijato usnesení. 



 
8) Různé 
 
MAS Karlštejnsko - strategie MAS na období 2021-2027 bude diskutována během prvního 

čtvrtletí 2021. Předseda DSO RDB bude zástupce členských obcí informovat ohledně novinek 
v této oblasti. 

F. Kořínek informoval, že SUDOP počítá při modernizaci trati Praha - Beroun s vyšší rychlostí 
vlaků, než byla uvedena ve společném stanovisku DSO RDB (90 km/h pro nákladní vlaky, 105 
km/h pro osobní vlaky) 

P. Hampl informoval o problematickém chování B. Bulíčka v kontextu posledních nehod a 
incidentů, ke kterým v Dobřichovicích došlo (konflikt důchodců na parkovišti supermarketu Lidl, 
pád mladých lidí z komína) - o incidentech obratem informován bulvární tisk 
 
K tomuto bodu nebylo přijato usnesení. 

 
9) Diskuze: 
 
Diskuze proběhly u jednotlivých témat. 
 
 
10) Závěr 
 
Předsedající poděkoval přítomným za účast na dnešním Shromáždění starostů DSO RDB               a 
ukončil jednání v 16.00 hod. 
 
 

 
………………….. 
PhDr. Mgr. Petr Weber v. r. 
Předseda Svazku obcí 

Zapsal:  ...................................    Region Dolní Berounka 
  Petr Weber, v.r. 
 
 
Ověřovatelé:  
  ………………………   ……………………………. 
  F. Kořínek, v.r.                            P. Hampl, v.r. 




